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Karlskoga Budoklubb  
Styrelsemöte 2023-01-09 

  
Närvarande 
Mats Werf, Jenny Johrin, Jan Hellqvist, Christian Hoffstedt, Daniel Berndt, Tord Andersson, Cecilia Berglöf 

1. Mötets öppnande 

Ordförande Mats Werf öppnade mötet. 

2. Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkändes. 

3. Föregående protokoll 

Föregående protokoll gicks igenom och godkändes. 
Mötet beslutar att justering av mail sker via mail och färdiga protokoll sparas på laget.se. 

4. Kassörens rapport 

 Årets resultat visar på ett plus på 32 921,37 kronor. 
 147 886,68 kr i kassa och bank varav 136 866,98 kr på Plusgirokontot. 
 Föreningen har fått besked från Karlskoga kommun om föreningsbidrag på 30 000 kr för 2023. 

5. Lokalen 

 Behov av utökade lokaler mm, drivs i samtal med kommunen. 
o Förråd för mattor – Ev kan vi få ett förråd på annat ställe -kvarstår 
o Ta över Innebandyns nuvarande Kansli -kvarstår 
o Solskydd på östra sidan önskas, frågan har tagit upp med kommunen -kvarstår 

Punkten togs upp med Kommunen på föreningsträffen. Inga ytor finns just nu, Mats ansvarar. -Kvarstår 
 Christian har pratat med kommunen som kommer ersätta förstörda mattor efter fuktskadorna, 3 röda och 4 

gröna. Christian har fått svar från Garantitak och vi får skicka fakturan. Christian beställer från Nordic 
fighter. Finns ej på lager för tillfället. 

 Folkhögskolans tankar om att bygga ny Dojo. Möjliga samarbetspartners önskas, lämna gärna tips till Per. 
Kommer söka stipendier för att kunna finansiera byggnationen. Träff med regionen har hållits. En dojogrupp 
har återupprättats. Kontakt är tagen med Sisu. En träff är inbokad med regionen, allmänt nätverkande, innan 
jul. -Stående punkt. 

 En gemensam storstädning ska genomföras 1 gång per termin. Klockan 13.00 den 22 januari bokas. 
 En toppmatad tvättmaskin önskas köpas in. Mötet beslutar att Janne och Tord får uppdraget att köpa, budget 

upp till ca 3000 kr. Kvarstår 
 Behov av ny dammsugare lyfts vid mötet. Janne köper in. -Kvarstår. 
 Janne ställer fråga om vi ska köpa in tv inklusive väggfäste till klubben. Intresse finns. Janne och Christian 

köper in, budget ca 5000 kr. 
 Brandskydd, stående punkt för att se över brandskyddet i samband med varje styrelsemöte. 

6. System, hemsida och sociala medier 

 Domänen Kgabudo.org i dag bör avslutas då Christer Eriksson står på den i dag, mötet beslutar att den skrivs 
över på klubben. Mats har kontaktat Christer som ordnar. Ska omdirigeras till laget.se -Klart! 

 Mats ber alla att testa att mailadresserna fungerar. 
 Utbildning i laget.se genomförd den 6 december kl. 16.00-16.45. 
 Loggan önskas i tryckformat för att lägga in digitalt. Christian har kontaktat Laget.se om önskat format, den 

behöver vara i skalbar objektgrafik, samt EPS eller PDF-format. -Klart! 

7. Nycklar 

 Nycklar och taggar registreras nu på laget.se och administreras av ansvarig sektionsledare 
 Janne är kontaktansvarig mot kommunen 
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8. Bevakning drogpolicy och sexuella trakasserier 

 Inget att rapportera. 
 Belastningsregistret – Stående punkt. Sektionsledarna fick namn på de som behöver skicka in nytt utdrag. 
 Uppvisat utdrag ur belastningsregistret uppvisas för ansvarig sektionsledare som registrerar i laget.se. 

Sektionsledare får uppvisa utdrag ur belastningsregistret vid styrelsemöte. 

9. Ju Shin Jutsu 

 Träningsstart den 10 januari. 
 40-årsjubileum har firats i juniorgruppen. 
 Lägerdatum för 2023 är bestämda och följande kommer att hållas i Karlskoga: 

o 28–29 januari instruktörsläger 
o 18 februari Dan-träning 
o 9–10 september stilläger 

10. Judo 

 Förra terminen avslutades med graderingar. 
 15 st. till vitt bälte med gulmarkering i barngruppen. 
 2 st. till gult bälte. 
 1 st. till gult bälte med orangemarkering. 
 2 st. till grönt bälte. 
 Från denna termin delas barngruppen i två. 
 Nya träningstider för judon är: 

o Måndagar 17.00-18.00 Barn fortsättning 
o 18.00-19.00 Barn nybörjare 
o 19.00-20.30 Ungdomar Vuxen 
o Onsdagar 19.00-20.30 Ungdomar Vuxen 

11. Gracie Barra 

 Terminsstart den 11 januari. 
 Eva Torsteinsrud har fått sitt fjärde streck på lila bältet. 

12. Yagyu Shingan Ryu, 

 7 st har graderats till gult bälte på närträffen 3-4 december. 

13. Övrigt 

 Drivmedelsersättningen. Mötet beslutar att höja ersättningen från 18.50 till 25 kr enligt skatteverkets 
rekommendation. 

 Foldern som användes vid Kultur och föreningskalaset, ska kortas ner. Sektionsledarna skickar över text till 
Janne innan nästa styrelsemöte kan han sätta ihop en ny folder. -Kvarstår 

 Nödutgången ut mot korridoren, står bänk och matta i vägen för att vara fri passage. Mötet beslutar att bänken 
tas bort. Mats ansvarig. -Klart! 

 Synpunkt om att klubbens mål bör ses över, sektionsledarna får med sig att fundera över målen till nästa 
styrelsemöte. -Diskussion om vad klubben vill, ha en ändamålsenlig lokal för sektionernas verksamheter, 
uppdateras i verksamhetsplanen i höst. 

 Valberedningen har startat upp sitt arbete inför årsmötet, ny kassör och sekreterare på gång. 
 Årsmöte. Mötet utlyses på dörrarna i dojon, laget.se och på respektive Facebooksida. 
 Motion. Förändring av medlemsavgift på Gracie Barra 900 kr för vuxna och 600 kr för studerande. Barn 

ordförändrad. Avgifterna är inklusive klubbavgift. 
 Sektionsledarna går igenom så att all närvarorapportering från träningstillfällen är klar inför ansökan om 

LOK-stöd senast den 31 januari. 

14. Nästa möte 

Nästa möte är årsmöte följt av konstituerande styrelsemöte 6/2 19:30 
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15. Mötets avslutande 

Ordförande förklarade mötet avslutat. 


